
 Referat fra bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene 12. juni 2024 kl. 18.30 over teams 

 

Dagsorden: 

1. Opsamling på generalforsamlingen 
Vi evaluerer på generalforsamlingen 
Referat: 
Bestyrelsen mener, det var en god generalforsamling. Der var en god stemning. God 
drøftelse af det indkomne forslag. 
Prisen på øl og vand blev omkring 700 kroner. Det er lidt dyrt. 
 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Referat: 
Bestyrelsen konstituerer sig på følgende poster: 
Formand – Susanne Højgaard 
Næstformand – Gorm Jespersen 
Kasserer – Kristine Borregaard 
Kim Bøgholm forsætter som webmaster  
 

3. Lån af grunde 
Bestyrelsen drøfter status på lån af grunde til jorddeponi 
Referat: 
Grundejerne til de to grunde som digelaget har lånt, har begge forlænget låneaftalen. 
Det er bestyrelsen glæde for, da det ellers ville have påført projektet en stor ekstra 
regning på flytning af jorden.  
 

4. Status på projektet 
Bestyrelsen drøfter status på projektet og om der skal følges op noget 
Referat: 
Bestyrelsen ser frem til at klageperioden udløber, så projektet endeligt kan komme i 
gang. Der er lavet aftale med entreprenøren om at starte op med det samme. 
Susanne følger op med Gerd Jungdal om der er indkommet klage på tilladelsen. 
 

5. Eventuelt 
Referat: 
Brøndklapperne. Bestyrelsen besluttede, at brøndklappene først efterses til efteråret, 
når projektet er færdigt. 

 



 

  


